
ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΤΟΝ ΠΡΟΕΔΡΟ ΤΟΥ
ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΥ  ΚΑΙ  ΤΟΝ  ΠΡΟΕΔΡΟ
ΤΟΥ ΔΗΚΙ
Το  Διοικητικό  Συμβούλιο  της  Ε.Σ.Η.Ε.Α.  συναντήθηκε  σήμερα
διαδοχικά  με  τους  προέδρους  του  ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΥ  κ.  Νίκο
Κωνσταντόπουλο και του ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΚΟΥ ΚΟΙΝΩΝΙΚΟΥ ΚΙΝΗΜΑΤΟΣ κ.
Δημήτρη  Τσοβόλα,  τους  οποίους  ενημέρωσε  για  τα  σοβαρά
προβλήματα  που  αντιμετωπίζει  ο  δημοσιογραφικός  κόσμος.

Μετά τη συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΥ, ο Πρόεδρος
της Ε.Σ.Η.Ε.Α. Αριστείδης Μανωλάκος έκανε την ακόλουθη δήλωση
:

“Ηταν  μια  γόνιμη  συζήτηση.  Δώσαμε  και  στον  Πρόεδρο  του
ΣΥΝΑΣΠΙΣΜΟΥ το αναλυτικό υπόμνημα που υποβάλαμε σε όλα τα
κόμματα. Συζητήσαμε όλα τα θέματα που ανέφερε ο Πρόεδρος. Θέλω
να συμπληρώσω μόνο ότι μας προκάλεσε κατάπληξη το γεγονός ότι
δύο  πρώην  Πρόεδροι  της  Ε.Σ.Η.Ε.Α.  αποδοκίμασαν  μια  θετική
απόφαση του Εθνικού Συμβουλίου Ραδιοτηλεόρασης. Και αυτό, κατά
τη  γνώμη  μας,  αποδεικνύει  τις  ευθύνες  που  επωμίστηκε  στο
παρελθόν  η  Ενωση  Συντακτών,  αποδεχόμενη  την  παγίωση  ενός
ανώμαλου τηλεοπτικού καθεστώτος. Δεν έχουμε την πρόθεση να
συνεχίσουμε να επωμιζόμαστε αυτές τις ευθύνες. Υπάρχει Κώδικας
Δεοντολογίας, αλλά εδώ έχουμε να κάνουμε και με παραβιάσεις
νόμων. Νομίζω ότι το Ε.Σ.Ρ. ενήργησε ορθά”.

Μετά τη συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΔΗ.Κ.ΚΙ., ο Πρόεδρος της
Ε.Σ.Η.Ε.Α. δήλωσε :

“Η Ε.Σ.Η.Ε.Α. είναι υπέρ της ισονομίας και της ισοπολιτείας
και, ως εκ τούτου, θεωρεί δίκαιο το αίτημα του ΔΗ.Κ.ΚΙ να
συμμετέχει εκπρόσωπός του στο Ραδιοτηλεοπτικό Συμβούλιο”.

Η Ε.Σ.Η.Ε.Α. επισημαίνει ότι ο ΑΝΤΕΝΝΑ δεν μετέδωσε τη χθεσινή
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δήλωση του Προέδρου της για την απόφαση του Ε.Σ.Ρ., επειδή δεν
είναι, προφανώς, αρεστή στη διεύθυνση του σταθμού.


